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Mészáros Dorottya 
Szociális ügyekért felelős referens 

Küldöttgyűlési beszámoló 

(2024.09.24. – 2024.11.26) 

 
Időrendi bontás: 

 
• 2024.10.16. KÖB ülés 

• 2024.10.21. EB ülés 

• 2024.10.23. Megbeszélés Szabó Vanesszával (EHÖK szociális alelnök) a beérkezett 

pályázatokról (rendkívüli és fellebbezés) 

• 2024.10.30. SZÖB ülés 

• 2024. 11.14. Megbeszélés Novák Zsófiával (Elnökhelyettes) és Saly Eszterrel 

(Szervezetfejlesztésért felelős referens) 

• 2024.11.15. KÖB ülés 

• 2024.11.19. SZÖB ülés 

• 2024.11.21. Megbeszélés Szabó Vanesszával (EHÖK szociális alelnök) a beérkezett 

pályázatokról (rendkívüli) 

 

 

Részletes beszámoló: 
 

Kari Ösztöndíjbizottság: 

 

Az októberi KÖB ülésen döntöttünk a beérkezett közéleti pályázatokról, illetve egy kérdéses 

pályázat miatt állásfoglalást kértem az Ellenőrző Bizottságtól. Ezt egy EB ülés keretén belül 

beszéltük át, illetve az ügyet továbbvitték az EHÖK EB elé is, ahol hasonló állásfoglalást 

kaptunk.  

 

Október folyamán megírtuk a félév végi ösztöndíjak kiírásait (Egyszeri tanulmányi 

versenyeken és tudományos konferenciákon való részvétel támogatása ösztöndíj, Egyszeri 

szakmai ösztöndíj). Ezekről levélszavazás keretén belül döntöttünk, és kikerültek a honlapra is, 

illetve elérhetőek angol nyelven is.  

 

A novemberi KÖB ülésen döntöttünk a beérkezett közéleti pályázatokról, illetve bekerült az 

Egyszeri szakmai ösztöndíj mellékletei közé egy sablon, melyet az „egyéb” tevékenységek 

igazolására tudnak használni a hallgatók. Mivel ez csak később került ki, ezért ennek használata 

nem kötelező. 
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Szociális Ösztöndíjbizottság: 

 

Szeptember végén elbíráltam a fellebbezésre beérkezett kérvényeket. Ezt Szabó Vanesszával 

október folyamán tárgyaltuk át az október 10-éig beérkezett rendkívülikkel együtt, ezután 

döntött ezekről az EHSZÖB is. A hallgatókat kiértesítettem, illetve akiknél egyszerű 

pontmódosítás volt, ők már meg is kapták a javított ösztöndíjat. 

 

Októberben tartottunk még egy SZÖB ülést is, ahol stratégiai kérdések merültek fel, illetve a 

problémáinkkal fordulhattunk Vanessza felé.  

 

Novemberben szintén egy hasonló ülésen prezentáltam a rendkívüliket, majd a döntések után 

kiértesítettem a hallgatókat. A SZÖB ülésen átbeszéltük, hogy a félév eleji pályázási időszak 

milyen volt, a felkészítés során milyen problémák merültek fel. Ezen kívül tervezünk egy 

workshopot szervezni, ami a bírálók számára lenne elérhető, és szakemberek segítenének olyan 

kérdésekben, mint például a jövedelmek kiszámítása. Egy új projekt is folyamatban van, egy 

videósorozat, mely a hallgatóknak lenne segítség a leadáshoz. Ehhez kértem fel pár bírálót a 

karról, hogy segítsenek ennek megvalósításában.  

Ezen a héten elkezdtem felkeresni azokat a hallgatókat, akik új eljárásban részesültek a 

fellebbezés folyamán, hogy bekérjem a hiányzó dokumentumokat tőlük. 

 

Egyebek: 

 

Szeptemberben készítettem egy posztot, ami segítséget nyújt a hallgatóknak a fellebbezéshez, 

ennek megvalósításában köszönöm Bosnyák Dávid (Kommunikációs referens) segítségét.  

 

Beszélgettem Novák Zsófiával és Saly Eszterrel arról, hogy mi az, amiben tudnak nekem 

segíteni a jövőben, milyen problémákba ütköztem. Talán a legfontosabb, az a bírálók toborzása 

jelenleg, így kérem minden tisztségviselő segítségét ebben, illetve szívesen fogadok ötleteket 

is. 

 

Többször konzultáltam Domboróczky Balázzsal (EHSZÖB elnök) a bírálói bónuszokkal 

kapcsolatban, ám egyelőre még mindig nem tudnak konkrét információval szolgálni, december 

elejére ígérte a döntést. 

 

Fogadóóráimat megtartottam, a megkeresésekre a legjobb tudásom szerint válaszoltam. 

 

 

Köszönöm, ha elolvastad a beszámolómat!  

Kérdés esetén keressetek az osztondij@ttkhok.elte.hu email címen! 

 

 

Törökbálint, 2024.11.22. 

Mészáros Dorottya 

Szociális ügyekért felelős referens 

ELTE TTK HÖK 
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